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Dotyczy: parkingu przy ul. Nowy Świat (działki nr 1114/2, 1115, 1017/3, 38 i 48) 

GN.0003.25.2023.   

 

ZAPYTANIE  

 

Szanowna Pani Prezydent,  

 

 na wstępie pragnę serdecznie podziękować za Pani odpowiedź z dnia 29.06.2023 r. 

Niestety, Pani odpowiedź nie jestem w stanie uznać za satysfakcjonującą z uwagi na fakt, że 

nie uzyskałem odpowiedzi na zadane pytania oraz nie podjęto rozwiązania zaistniałego 

problemu.  

Omawiając zaistniałą problematykę pozwolę sobie zacytować dwa fragmenty ustawy 

o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r. tj.: 

„Art. 1. 1. Mieszkańcy gminy tworzą z mocy prawa wspólnotę samorządową.” 

„Art. 7. 1. Zaspokajanie zbiorowych potrzeb wspólnoty należy do zadań własnych gminy…” 

Mając na uwadze powyższe, należy wysunąć prosty wniosek - zarządzanie miastem służy 

zaspokajaniu potrzeb mieszkańców. 

Teraz powracając do problematyki przy ul. Nowym Świecie, zabrano mieszkańcom 

możliwość korzystaniu z majątku gminy żeby zaspokoić potrzeby innego podmiotu  

tj. Spółdzielni Mieszkaniowej.  

Pozostawienie obowiązującej umowy dzierżawy omawianego terenu ze Spółdzielnią 

Mieszkaniową jest działaniem na szkodę mieszkańców Dzielnicy Trynek, a czym musimy 

sobie otwarcie powiedzieć.  

Mieszkańcy Trynku oczekują powrotu do poprzednich rozwiązań, inne rozwiązania 

ich nie interesują.  

Ja ze swojej strony apeluje o jak najszybsze rozwiązanie umowy, zgodnie z jej 

zapisami.  



Zdaję sobie sprawę z tego, że popełnia się błędy tak jak w tym wypadku, lecz jak już 

do nich doszło to należy się z nich wycofać, a nie „iść w zaparte”. 

Dla mnie sprawa jest nie do zaakceptowania i tego najzwyczajniej w świecie nie 

odpuszczę, ponieważ jest to działanie na szkodę mieszkańców z mojego okręgu wyborczego  

i realizacja interesów innego podmiotu.  

Podsumowując, wnioskuję o rozwiązanie tej szkodliwej dla mieszkańców umowy 

dzierżawy i proszę o udzielenie odpowiedzi na zadane wcześniej pytania, dodaję jednocześnie 

czwarte i piąte pytanie:  

1. Dlaczego, o tak ważnej dla mieszkańców sprawie nie informowano Radnych Rady 

Miasta Gliwice z okręgu wyborczego nr 4 oraz Rady Dzielnicy Trynek?  

2. Kto odpowiada za tą szkodliwą dla mieszkańców decyzję?  

3. Kiedy mieszkańcy rejonu Pszczyńska, Nowy Świat i Sobótki będą mogli 

ponownie parkować w w/w miejscu? 

4. Jakie koszty i w jakich latach od 1990 r. przeznaczono z miejskich funduszy na 

remonty i utrzymanie parkingu przy ul. Nowy Świat na działkach nr 1114/2, 1115, 

1017/3, 38 i 48)? 

5. Jaki założono na podstawie umowy dzierżawy roczny przychód Miasta Gliwice,  

z tytułu niniejszej umowy dzierżawy? 

 

Z wyrazami szacunku,  

 

Radny Rady Miasta Gliwice 

Łukasz Chmielewski  

 

 

 

 


